
IhJ J— I.LJ C C)
__J C’D
c.= -—

_

c_,

_

=

_

- 13J -

_

L.LJ

I..— ‘

Referat
Emne: Ekstraordinært bestyrelsesmøde på Den Danske Scenekunstskole, campus Holmen og online

Modeleder: Eva Præstiin Tilstedeværende, fysisk:
Eva Præstiin (bestyrelsesleder)Referent: Helena Stina Lautrup-Larsen
Anna-Katrine Olsen (vicebestyrelsesleder)

Dato: 21. august 2024 Simon Vagn Jensen

Varighed: kl. 17:30-18:30
Emmet Feigenberg (rektor)
Ane Broberg (administrationschef)
Helena Stina Lautrup-Larsen (sekretær)

Tilstedeværende, online:
Christian Henckel Lund Nielsen
Sussi Sigumfeld
Peter Kunz
May El-Toukhy

Emne Referat

Bestyrelsens udmelding Eva fortalte, at bestyrelsen har modtaget flere henvendelser på
baggrund af ledelsens beslutning om at justere de faglige profiler på
uddannelsen Scenekunstnerisk Produktion, som blev meldt ud d. 25.
juni på Den Danske Scenekunstskoles intranet. Eva har indkaldt til dette
møde med henblik på at afklare om bestyrelsen kan komme frem til en
samlet udmelding om forløbet, som kan svare på disse henvendelser.

Emmet orienterede kort om forløbet og den efterfølgende håndtering af
kritikken, bla. de afholdte dialogmøder med de studerende på
uddannelsen, med de linjeansvarlige, med De Studerendes Råd og
åbent mode for hele skolen.. Der er fra ledelsen stort fokus på, at
arbejdet med uddannesernes endelige indhold bliver vellykket og
inddrager relevante parter på skolen og i branchen.

Bestyrelsen diskuterede herefter forløbet, kritikken, finansiering og
bestyrelsens rolle. Efter mødet blev det aftalt, at der ikke er behov for en
udmelding fra bestyrelsen set i lyset af ledelsens beslutning om at
genoverveje beslutningen om scenekunstnerisk produktion.



Vi atstemmer dagsorden til Eva foreslog, at bestyrelsen taler videre om de på dette møde berørte
strategi-seminaret temaer på den planlagte seminardag d. 26. september 2024. Det er

vigtigt, at bestyrelsen får talt om, hvordan bestyrelsen kan hjælpe skolen
og får defineret bestyrelsens rolle, så det også er tydeligt udadtil, hvad
man kan forvente af bestyrelsesmedlem merne. Der er enighed herom.

Som konsekvens heraf vil strategisnakken fylde mindre end planlagt på
seminardagen. Eva orienterede om den planlagte dagsorden i
overordnede træk.

Eventuelt Lukket punkt

Underskrevet på bestyrelsesmøde d. 26. september 2024.

7)

Peter KLiIZ


